
Volume 2899, I-50557 

 381 

No. 50557 

____ 

 

Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-

Ban Treaty Organization 
 

and 
 

Spain 

Agreement between the Preparatory Commission for the Comprehensive Nuclear-Test-Ban 

Treaty Organization and Spain on the conduct of activities, including post-certification 

activities, relating to international monitoring facilities for the Comprehensive Nuclear-

Test-Ban Treaty (with appendix and protocol). Vienna, 14 September 2000 

Entry into force:  provisionally on 14 September 2000 by signature, in accordance with 

article 22, and definitively on 12 December 2003 by notification, in accordance with 

article 23 

Authentic texts:  English and Spanish 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Preparatory Commission for the 

Comprehensive Nuclear-Test-Ban Treaty Organization, 4 March 2013 

 

 

 

Commission préparatoire de l'Organisation du Traité 

d'interdiction complète des essais nucléaires 
 

et 
 

Espagne 

Accord entre la Commission préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction 

complète des essais nucléaires et l'Espagne sur la conduite des activités relatives aux 

installations de surveillance internationale, y compris les activités postérieures à la 

certification (avec appendice et protocole). Vienne, 14 septembre 2000 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 14 septembre 2000 par signature, conformément à 

l'article 22, et définitivement le 12 décembre 2003 par notification, conformément à 

l'article 23 

Textes authentiques :  anglais et espagnol 

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Commission 

préparatoire de l'Organisation du Traité d'interdiction complète des essais nucléaires, 4 mars 

2013 



Volume 2899, I-50557 

 382 

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ] 

 



Volume 2899, I-50557 

 383 

 



Volume 2899, I-50557 

 384 

 



Volume 2899, I-50557 

 385 

 


